
Protokół Nr 4/V/2014 

z posiedzenia IV sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 16 stycznia 2015 roku 

Proponowany porządek obrad : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami -      

       informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2014 r., 

   7. Podjęcie uchwał w sprawach : 

 a) szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym  

                powierzono stanowiska kierownicze w szkołach ( zespołach )  i placówkach  

                oświatowych Powiatu Tarnobrzeskiego oraz szczegółowych zasad zwalniania od  

    obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  

                dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

b) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki  

    Zdrowotnej w Nowej Dębie,  

c) ustalenia wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla  

    radnych Powiatu Tarnobrzeskiego, 

d) ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej  radnego Rady Powiatu  

    Tarnobrzeskiego, 

            e) upoważnienia Wiceprzewodniczących  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego,  

f) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2015, 

g) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok: 

- przedstawienie projektu budżetu, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinie Komisji Stałych Rady Powiatu, 

  - dyskusja, 

h)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

                 2015-2021, 

   8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   9. Zamknięcie obrad sesji.      
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał pod nieobecność Pana Dominika SZEWCA -  Przewodniczącego Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego, jego Zastępca Pan Leszek TOMANEK 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych  - 1 radny nieobecny. ( Lista obecności  

w załączenia - zał. nr 1 ) 

Na wstępie poinformował radnych, że o zabranie głosu poprosił obecny na sesji Pan Krzysztof 

KOMÓRKIEWICZ – Dyrektor Zespołu Szkół w Gorzycach, który zapoznał radnych z 

najnowszym rankingiem szkół w Polsce po maturach i o wyniku jaki osiągnęła kierowana przez 

niego Szkoła. Prowadzący obrady pogratulował Dyrektorowi. 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego odczytał  porządek 

obrad.  

Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez siebie zmianie porządku obrad 

poprzez dodanie do punktu 7 ppkt c projektu uchwały dodatku :  „ z autopoprawką”,  

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni.. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzeciej sesji-został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 2 ). 

Po wystąpieniu Sekretarza radny Marek OŻGA zapytał – „jaki charakter miał Konwent zwołany 

na początku kadencji i nad czym obradował?. 

Starosta Paweł BARTOSZEK odpowiedział, że posiedzenie Konwentu Burmistrzów i Wójtów 

miało charakter typowo organizacyjny m.in. z tego względu, że są nowe osoby na stanowisku 

Burmistrza i Wójta w Powiecie. 

 

Ad 5 ). 

Od ostatniej sesji do dnia sesji na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęły dwie interpelacje 

pisemne radnego Jacka ROŻKA i jedna radnego Marka OŻGI. 
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Zgodnie z terminem udzielenia odpowiedzi określonym w  Statucie Powiatu Tarnobrzeskiego 

przygotowywane są odpowiedzi pisemne. 

W tym miejscu  radny OŻGA zadał pytanie, a dotyczyło ono sprawy szklarni w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno –Wychowawczym w Grębowie, która ma być zdemontowana i konieczne staje 

się zabezpieczenie środków na wykonanie obiektu zastępczego np. tzw. „tunelu”. Stwierdził że 

w/w obiekt jest konieczny uczniom do prowadzenia zajęć praktycznych. 

Druga sprawa dot. również SOSW i tak zwanej sfery działalności rolniczej, Ośrodek składał 

wnioski na dopłaty unijne i otrzymał środki pod koniec grudnia i nie zostały one wykorzystane i 

weszły jako tzw. wolne środki na 2015 rok i czy wrócą one do Ośrodka?. 

Odpowiadając na temat szklarni Starosta Bartoszek poinformował, że sprawa jest w trakcie 

realizacji, a w Ośrodku był pracownik Starostwa i w najbliższym czasie Starostwo podejmie  

stosowne działania w tym temacie.   

 

Ad 6 ). 

Z materiałami na sesję wysłane zostało radnym Sprawozdanie. Radni zapoznali się z jego  z jego 

treścią – i nie wnieśli  uwag i zapytań do przedstawionego Sprawozdania –tym samym 

sprawozdanie zostało przez Radę przyjęte przez aklamację.( Zał. Nr 3 ). 

 

Ad 7). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym  

                  powierzono stanowiska kierownicze w szkołach ( zespołach )  i placówkach  

                  oświatowych Powiatu Tarnobrzeskiego oraz szczegółowych zasad zwalniania od  

      obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  

                  dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

Z projektem uchwały zapoznała radnych Pani Jadwiga LUBAŃSKA – Kierownik Referatu, 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Promocji. 

Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu uchwały przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 13 radnych, 1 „PRZECIW”, 2 „WSTRZYMAŁO 

SIĘ OD GŁOSU” 

b) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki  

    Zdrowotnej w Nowej Dębie,  

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK. 
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Starosta Paweł BARTOSZEK odczytał pismo w którym poinformował radnych, że na 

Przewodniczącego Rady Społecznej wyznacza Członka Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

Jerzego SUDOŁA ( Zał. Nr 4 ). 

Zapytany Jerzy Sudoł wyraził zgodę na przewodniczenie Radzie. 

Prowadzący obrady poprosił następnie na wskazanie sześciu radnych do pracy w Radzie. 

Jerzy Sudoł zaproponował następujące osoby: Danutę SERAFIN – wyraziła zgodę, Pawła 

BARTOSZKA – wyraził zgodę, Krzysztofa PITRĘ – wyraził zgodę, Andrzej KOŁDZIEJA – 

wyraził zgodę, i Krystynę KOZIEJĘ – wyraziła zgodę.  

Zaproponował również aby przedstawiciele Klubu PIS wskazali swojego przedstawiciela i tak 

radny Jacek ROŻEK Przewodniczący Klubu PIS wskazał radnego Wojciecha GRUSZKĘ – 

który wyraził zgodę. 

Ustalono również, że pierwsze posiedzenie nowowybranej Rady odbędzie się dnia 19 stycznia 

2015 roku o godz. 9.30 w Szpitalu w Nowej Dębie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

c) ustalenia wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla  

    radnych Powiatu Tarnobrzeskiego z „autopoprawką”. 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK. 

Po wystąpieniu  Sekretarza radny WRÓBEL zadał pytanie : „czy przewidywane są podwyżki dla 

osób które nie osiągają najniższego wynagrodzenia?”. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik i wyjaśniła, ze w Powiecie nie ma osób które nie osiągały by 

najniższego wynagrodzenia. Pomiędzy Skarbnik i Panem WRÓBLEM doszło do ustnej 

wymiany poglądów. 

Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu uchwały przedstawił Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 „PRZECIW”. 

d) ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej  radnego Rady Powiatu  

    Tarnobrzeskiego. 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych również Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz 

BŁASIAK. 

Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu przedstawił też Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  „ZA” głosowało 16 radnych – 

wszyscy. 
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e) upoważnienia Wiceprzewodniczących  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Projektem tej uchwały omówił  Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK, który zgłosił mała 

poprawkę pisarską, aby nazwać uchwałę jako : „wskazanie”. 

Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu przedstawił też Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  „ZA” głosowało 16 radnych – 

wszyscy. 

W tym miejscu na salę obrad wszedł Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego pan 

Dominik SZEWC – godz. 1420. Stan radnych 17. 

f) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2015. 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznał radnych prowadzący obrady 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek TOMANEK. Projekt tej uchwały nie wymaga opinii. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych, 1 „PRZECIW”. 

W tym miejscu prowadzący obrady ogłosił 15 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Prowadzenie obrad przejął przybyły Przewodniczący Rady Dominik SZEWC. 

Kontynuowano dalszy porządek obrad. 

g) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

Z głównymi założeniami budżetu zapoznał radnych Starosta Tarnobrzeski Paweł BARTOSZEK. 

( zał. Nr 5 ). 

Po wystąpieniu Starosty Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek 

TOMANEK odczytał Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2015 – 20121, ( Zał. Nr 6 ), a Przewodniczący Rady odczytał opinię RIO o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2015 wraz z uzasadnieniem  

i materiałami informacyjnymi. (Zał. Nr 7 ). 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji Stałych aby odczytali 

opinie do projektu uchwały budżetowej w następującej kolejności : 

- Pan Tadeusz RĘKAS – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska      

   – Zał. Nr 8, 

- Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej – Zał. Nr 9, 

- Pani Krystyna KOZIEJA – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia – Zał. Nr 10, 

oraz Pan Jerzy SUDOŁ Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

końcową opinię do projektu budżetu na 2015 rok. – Zał. Nr 11. 
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Po wystąpieniu Przewodniczących komisji  wywiązała się dyskusja. Jako pierwszy głos zabrał 

radny Jacek ROŻEK. 

W pierwszym pytaniu poruszył kwestię szkół. Odczytał przygotowane dla niego przez szkoły 

potrzeby finansowe tych szkół powiatu na istniejące oddziały od stycznia do końca  sierpnia, na 

pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych. 

Przygotowana i przedstawiona analiza pozwoli Dyrektorowi szkoły na wyliczenie ile może 

utworzyć oddziałów w nowym roku szkolnym. 

Zdaniem radnego ROŻKA należy zastanowić się czy wygaszamy istniejące szkoły, czy  

zamykać będziemy klasy ( kierunki). 

Według przedstawionych przez radnego wyliczeń może zabraknąć pieniędzy na płace dla 

nauczycieli. Dotyczy to głównie Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie. Podobna jest sytuacja w 

szkołach w Gorzycach i Zespole Szkół Nr 2 w Nowej Dębie. 

Zwrócił się z pytaniem do Starosty czy Dyrektorzy Szkół będą mieli pieniądze na tworzenie 

nowych oddziałów? 

W odpowiedzi Starosta potwierdził że będą i niech dyrektorzy tych szkół robią wszystko aby te 

oddziały były tworzone. 

Skarbnik Powiatu zaapelowała o zmniejszenie przerostu zatrudnienia w szkołach. 

W dalszej dyskusji kolejno głos zabierali: 

- radna Krystyna Kozieja, która stwierdziła, że za politykę kadrową odpowiadają Dyrektorzy  

  jednostek. 

- radny Tadeusz Rękas z kolei zgłosił, aby w poruszanych kwestiach głos zabrali obecni na Sali  

  Dyrektorzy szkół. 

Pierwsza głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie Zofia Kopeć, która 

poinformowała o pracach nad planami organizacyjnymi szkoły i podejmowanymi działaniami  

w celu pozyskania uczniów oraz o prowadzonej polityce kadrowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu zaprosił Panią Dyrektor na posiedzenie Zarządu Powiatu  

i zgłoszenie przedstawionego problemu. 

Kolejnymi którzy zabierali głos w powyższej sprawie i którzy wypowiadali swoje stanowiska 

byli: radni: Wacław Wróbel, Danuta Serafin, Jacek Rożek, Wicestarosta Krzysztof Pitra, 

księgowa z Zespołu Szkól Nr 1 w Nowej Dębie.  

Dyskusja miała bardzo burzliwy przebieg. Każda ze stron przedstawiała swoje argumenty. 

Stanowisko dot. finansów Powiatu w stosunku do szkół przedstawiła Skarbnik Powiatu. 

Plany finansowe jednostek zostały ustalone na podstawie przesłanych danych na dzień 30 

września 2014 roku. Pozostawiona została również rezerwa wraz z pochodnymi. 
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Po zakończonej dyskusji Skarbik przystąpiła do dalszego szczegółowego omawiania założeń 

budżetu na 2015 rok w innych działach i rozdziałach. 

Radny Rękas Tadeusz zgłosił wniosek aby pozwolić nowej władzy nowemu Zarządowi 

spokojnie pracować a na pewno odniesie to właściwy skutek 

Z kolei radny Marek Ożga zgłosił, że jego zdaniem zabrakło w projekcie budżetu na 2015 rok 

inwestycji drogowej realizowanej w 50 % z Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych i w 50 % z budżetu Powiatu dot. remontu drogi NR 1094R relacji Furmany - Żupawa 

– Stale. 

Druga uwaga zgłoszona przez radnego Ożgę dot. Dz. 750 – e administracja. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu.  

Przewodniczący Rady zapytał: „co realizowane jest w ramach promocji Powiatu?”. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu. 

Kolejne pytanie radnego Marka Ożgi tyczyło kwot wyjazdów radnych i ich wysokości. 

W tym miejscu również odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu. 

Podsumowując Skarbnik poinformowała radę, że budżet ten jest bardzo ostrożny i pod 

względem dochodów i wydatków nie powinien budzić zastrzeżeń. 

Następnie o głos poprosił radny Wacław Wróbel który poprosił panią Skarbnik Powiatu o 

wyjaśnienie jednego z paragrafów Działu 750 i zaplanowanej tam kwoty. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu. 

Drugie pytanie dot. drogi Alfredówka – Ciosy - Wydrza. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu. 

Kolejne pytanie dot. zaplanowanych inwestycji drogowych w jakiej kwocie. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu. 

Radny Jacek Rożek zgłosił aby uwzględnić w ramach tych inwestycji przygotowania 

dokumentacji na budowę ścieżki rowerowej. 

Z kolei radny Tadeusz Rękas zwrócił się z apelem aby w celu bezpieczeństwa pieszych wybrać 

priorytety w budowie chodników, a szczególnie w ciągach dróg które ich nie posiadają. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 12 radnych, 3 – „PRZECIW”, 2 – „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”. 

Kolejny ostatni projekt uchwały będący przedmiotem dzisiejszych obrad dot.  

h)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

                 2015-2021. 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 
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Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych -  wszyscy uczestniczący w sesji. 

 

Ad 8 ) 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o 

oświadczeniach do WKU w Nisku w celu ich wypełnienia. Odczytano pismo radnej Rady 

Miejskiej w Nowej Dębie pani Chmielowiec. 

Wręczono również radnym kalendarze na 2015 rok. 

 

Ad 9). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady IV Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


